SUPPLEMENTAL REPORT #5 — .
Re: Walsh, Adam M. Smith s
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CHAD AUTHIORED & LETTER TO ABA LOE WHE

THE FOLLOWING WILL BE THE FIFTH SUFFLEMENT REFORT SUEMITTED
BY DETECTIVE MARE SMITH OF THE HOLLYWDOD FOLICE DEFARTMENT.

DURING THIS RE-INVESTIGATIONs  THIS DETECTIVE RECEIVED &
FHONE  CaLLl  FROM  SHERT  NOLAN» BECRETARY T JOHN  WALZH  IN
WABHINGTION D.C. . ME. NIOLAN  STATED THAT BHE HAZ RECEIVED SEVERAL
LETTERS AND FHONE CALLE FROM &  DALE ANDERSOIN WHI I8 INCARCERATED
AT THE  MENARD  CORRECTIONAL INSTITUTE IN  ILLINQIE. ME. NOILAMN
STATED THAT ANDEREON INFERZ THAT HE ENOWE WHDO IS5 RESPONSIBLE FOR
THE MURDER  OF ADAM WALSH AND  THAT HE HAE ACCEEE  TO PHOTOGRAFHES
AND & DIARY FOR FROOF .

THIE DETECTIVE MADE  ARRANGEMENTS WITH THE  TLLINOIS
DEFARTMENT OF CORRECTIONE TO SFEAF  WITH ANDERZON BY TELEFHOME.
DURING  THIE TELELPHONE CONMVERSATION: ANDERION  BTATEEZ  THAT HE
FNOWS  THE FERSON(E) RESFONSIBLE FOR THE MURDER. ANDERSON REFUSED
ANY FURTHER INFORMATIONy STATING THAT HE NEEDED TO RBE MOVED FROM
THIE FENAL INSTITUTION BEFORE MHE FROVIDED FURTHER DETAILS RECAUSE
HE FEARED FOR HIT LIFE. ANDERION WoE INFORMED THAT IF MHE FROVIDED

THE BLIGHMTEST BIT OF EVIDENCE T SUFFORT HIS CLAIMy ARFRANGEMEMTS
WOULD EE MADE  FOR HIM TD BE  MIOVED. AMDERSON REFUSED TO PROVIDE

ANY FLURTHER AND THE CONVERSATION WAS TERMINATED.

THIS DETECTIVE MADE FHONE  CONTACT WITH L.T. CARL CARCWAY  OF
THE MENARD CORRECTIONAL INETITUTE INTERNAL AFFAIRES DIVISION. LT.
CARDWAY HETATED THAT ANDERSON HAZ EBEEEN INCARCERATED SINCE 1990 FOR
THE  MURDERS OF A WOMAN AND  YOUNG BOY. LT.  CARDOWAY STATED THAT
BINCE HIS ARREST ANDERZSON BEGAN WRITING OTHER AGENCIESR SETATING
THAT ME  HAS INFORMATION REGARDING UNSOLVED MURDERS: EACH TIME
REQUESTING TO BE MOVED FROM  THE INSTITUTE FRIOR TO  FROVIDING
FURTHER INFORMATION. LT. CARDWAY ESTIMATES THAT THIS HAS OCCURRED
AT LEAST &0  TIMES AND EACH TIME HIS MOTIVATION AFPEARE TO  EBE A
TRANSFER FROM THE MENARD CORRECTIONAL INSTITUTE. A& DECISION WAS
MADE BY THIZ DETECTIVE TO RE-EVALUATE ANDERBON'S CLAIM:  AND A
FOLLOW UF OF  THIS VERY BASIC INFORMATION WAS TERMINATED UNTIL
ANDEREON AGREES T FROVIDE SOME CORRDBARATING EVIDENCE AND GUOD
FATTH .,

AS MENTIONED IN THIZ DETECTIVE'S FREVIDUS SUFFLEMENT REFORT
ATTEMFTE WERE MADE T RE-INTERVIEW HEIDI AND ARLENE MAYER
REGARDING THEIR STATEMEMT IN 1983 TO DBSERVING OTTIS TOOLE AT THE
HILLYWOIRD  E~MART  FRIOR TO THIS ABDUCTION/MURDER. THIS DETECTIVE
WAS  FINALLY ABLE T LOCATE HEIDI  MAYER BUTLER IN  TAMARACH
FL. MRS, BUTLER WAS INFORMED THAT THIS CONVERBATION WAS TO DEAL
WITH THE ADAM  WALSH MURDERs AND HER RECOLLECTION OF THE EVENTS
WHICH LED T HER INVOLVEMENT  IN THE CABE IN 197232, MRE, BUTLER
STATED THAT SHE RECALLED EVERYTHING SHE STATED IN 1983y AND
BELIEVES THE INDIVIDUAL SHE OBSERVED IN THE H-MART STORE IN
FOLLYWODD FRIDE TO THE ABDUCTION/MURDER WAS OTTIS TOOLE. ATTEMFTS
WILL EE MADE TO RE-INTERVIEW MRS, RBUTLER'S MOTHER ARLENE AND WILL
EE DISCUSSED IN A FOLLOW UF SUFFLEMENT REFORT.

N LE-14-9E THIS  DETECTIVE RESFONDED  TO ASSISTANT STATE
ATTORNEY ANTHONY LOE'S OFFICE FOR AN INTERVIEW REGARDING A DONALD
LEROY  EVANS.  ASA LDE  FPROSECUTED A CABE  WHEREIN EVANE WAS
CONVICTED OF THE MURDER OF & B/F IN FT. LAUDERDALE IN 1985, EVAND
IN HE REQUESBTED TO ZFEAE T
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MHIM OVER THE TELEFHONE. ASa4 LOE MADE FHONE CONTACT WITH EVANS WHO
INFERRED THAT HE EITHER HAS KENOWLEDGE OF OR IE  INVOLVED IN THE

MURDER OF ADAM WALSH, EVANS STATES THAT HE WAS INM FLORIDA IN 1%81

AND 1T WILLD BE EAZY T CONFIRM@ BUT STOFFED SHORT OF BTATING HE
CIMMMITTED THIS OFFENSE. A CRIMINGL HISTORY GHUERY REVEALED  THAT
EVANS WaS IN FACT ARRESTED IN JACKSINVILLE, FlL. 0ON I1-1@-81 FOR
VEHICGLE BURGLARY USING THE ALIAS DUNALD  KENOLL . IN THAT ARREZT:
EVANS WaE IN  THE COMFANY OF A WM MICHAEL WAYNE FEDIGD V-11-54
AND A W/F WILMA JEAN EFFS WHO WERE LISTED A5 CO-ARFESTEES. THERE
T8OND DOCUMENTATION T THIS POINT  THAT  SHOWE EVANS IN SOUTH
FLORIDA FRIOR TA THIS DATE. EVANS  ZSTATED THAT HE WIULD NOT SFEAR
T LAW ENFORCEMENT OFFICIALS aT HMIS LOCATION aT A& COLORADD FENAL
INSTITUTIAON: AND HE WIOLLD HAVE TO BE MOVED PRIUR  TO AN INTERVIEW
REGARDING THIZ SUBJECT. =

SIMNCE THIS ORIGINAL CONTACT WITH EVANSs HE HAS NOT FROVIDED
FURTHER DETAILI. IT SHIULLD 2E NOTED THAT EVANE IS COMNIIDEREDR AN

ERCAFE RISK AND  HIS DEMAND TO BE MOVED FRIDR T AM INTERVIEW CAN
MCT COpME TO FRUITION,

A RECORDS QUERY REVESLED  THaT WILMe EPPS 15 BELIEVED TO BE
RES TD LM IN CALIFIRNIA AND  FEDIGED IN BT x AUGUET INE « Flow
ATTEMFTS T CONTACT EFFS BY TELEFHUNE HAVE HAD NEGATIVE RESULTS
A O THIE SUPFLEMENT REFPORT .

PN 1o 1Eewd THIS DETECTIVE MADE  COMTACT WITH FEDIGD IN 3T.
ALGUSTINE.,  UFON INITIAL CONTACT WITH FEDIGO: HE  AFFEARED
NIFFICULT T CONVERSE WITH AND AFFEARED QUITE UNSTABLE. WHEN TOLD
TH&T THE  INTERVIEW WAS TO RELATE TO HIS RECOLLECTION OF EVANS IN

smly PEDIGD  STATED THAT HE WaAS HIT IN  THE HEAD WITH A EBASEDALL

BEAT AND SUFFERED FROM MEMORY  [LDS5: AND IT IS THIS DETECTIVE'S
OFINICON THAT FEDIGD WAS BEING TRUTHFUL AND NOT TRYING TO DECEIVE.
I D OON THIS INFORMATION: FPEDIGH  WAS PROVIDED A CONTACT NUMRER
FUOR THIS  DETECTIVE PROVIDED HIS MEMIORY RETURNZ REGARDING HIE
ASHEDNCTATION WITH EVANS.

SITNCE THE INMITIAL CONTACT HETWEEN EVANS AND  AZSA LOE: EVANG
HAs  TAKEN  THE STANCE THAT HE  WILL NOT  SFEAK  ARIUT HIE YET
UMDETERMINED KNOWLEDGE 0OR FUOSSIBLE INVOLVEMENT  IN THIS CASE. AND
AT THIS POINT IT AFPEARS THAT EVANS' CLAIM MAY IN FACT LEE EBOGUS.
THE ISSUE WILL BE RE-ADDRESSED PROVIDED EVANS' FOSITION IN  THE
MATTER CHANGES. ATTEMFTES TO CONTACT WILMA EFFS  WILL CONMTINUE AZ
IT AFPEARS  SHE IS ACTATED  WITH  EVANS DURING  THE TIME IN
DUESTIONY  AND  THE RESULTS WILL EFE COVERED IN A FOLLOW  UF
FLEMENT REFORT .

M L-E0-Pa 0 THIS DETECTIVE  RESFONDED T THE FLORIDA  ETATE
FRISON  IN  STARKEEs FL . TO  RE-INTERVIEW . HAD
AUTHORED  SEVERaAL  LETTERS TO  THIS DETECTIVE REGARDING 0OTTIZ
TOOLE 'S FOBSIELE INVOLVEMENT IN THIZ CAZE: INFERRING THAT TOOLE'S
SIETER  "VAUGHNETTA™  MaY POSSEDE INFORMATION  REGARDING THIE
HOMIOTL STATED THAT AT CONE  TIME WHEN TOOLE CONFESEED TO
HIMs HE  STATED THAT HE STORFED IN DAYTONA  REACH ON HIZ WAY BACHK
TCO JACKSONVILLE AFTER THE ARDUCTICON/MURDER. ALEC ETATED THaAT
TOOLE MaY HAVE TOLD HIS SISTER FACTES ABOUT THE CASE.

& RECORDE  QUERY  WITH  THE SCESONVILLE SHERIFF'S  OFFICE
REVEALED THAT VAUGHNETTAS  AND F SYFRURS CURRENTILLY  REZIDE IN

fouc

atd

)
=

THE CITY  OF FALATES Fl.. AT EABIN DR.. oML
DETECTIVE RESFONDED 7o THIESE LU & MADE CONTACT
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EYFHURE AT THEIR RESIDENCEs AND AFTER AN INTRODUCTION WAZ MADE

BOTH AGREED TO BE INTERVIEWED. THE FURFOSE OF THIE INTERVIEW WaAD
T DETERMINE IF INFORMATION WAB  ACCURATE: A WELL AE T
DISCUSE  THE GUESTIONS RAIBED IN  THIE DETECTIVE'S FREV OIS

SUFFLEMENT REFORT REGARDING THE RaYONETTE RECOVERED IN 19@@., MRE,
SYFHURE STATED THAT .’THF DID NOT  HaVE aNY CONVERZATION WITH HER
BROTHER ARBDUT THE FACTES OF THIS CABEs  BUT HE DID TELL HER AT CONE
TIME  DURING &  TELEFHIONME CONVERSAOTION FHAI HE DID COMMIT  THE
CRIME.  WHEN ASKED IF ZHE BELIEVED HIM: SHE STATED THAT SHE WAZS
NZIT  SLIF MRS . BYFHURS WENT  ON TO BTATE THAT HER BROTHER WAS

SEICTAT WITH & HOMOSEXUAL WHOM  HE MET  IN JACHBONVILLE  ANMD
LIVED SOMEWHERE IN SO0UTH  FLORIDA. MRE. SYFHURE DID NOT  ENOW AMY
FURTHER DETAILS AEQUT  THIS INDIVIDUAL OTHER THAN  THAT  SHE
BELITEVED HIM TO EBEE WEALTHY.

REGARDING THE FREVICOUSLY MENTIONED BaYONET TF" s MRE., SYPHURE
RECALLED BEVERAL DETECTIVES COMING TO HER  HOME IN ORANMGE FARRE
Floo IN %33 IN  REFERENCE TO IT. MRE. BYPHURE STATED THAT &
TURNED DOVER THIS BAYONETTE WITH THE UNMDERSTANDING THAT IT WOULD
BE RETURNED T0 HER. SHE WENT ON  TO STATE THAT IHE FURCHAZED THIE
EBAYONETTE FROM  HER MOTHER IN 1930 FRIOR TO  HER DEATH» AND  HAZ
MATNTAINED CUBTORY 0OF IT UNTIL 1288, MRE. SYPHURE STATED THAT HER
EROTHER Ha®S NOT HaAD ACCESE TO THIS BAYONETTE AND DUOED NOT BELIEVE
A I IV ¢ THE  "MURDER WEAFON" THAT HER BROTHER AFFARENTLY SZTATED
IT TOBE. MRE.  SYFHURE COULD NMOT FROVIDE AaNMY  UNIGUE IDENTIFYING
FEATURE QF THE EBAYOINETTE OR SHEATH TO DISTINGUIEH IT FROM  THE
BAYONETTE AND SHMEATH CHARLES HARDMAN REFERRED TO. REGARDING THE
FIMESSIBILITY THAT TOOLE MAY HAVE STOFFED IN  DAYTIONA BEACHs MRE.
BYFHURSE STATED THAT FAMILY HAS LIVED IN DAYTINA BEACH DURING 1%E]
AND  CURRENTLY . THE INTERVIEW WITH MRZ. SYPHURE WaE TERMINATED

e

WITH THE UNDERSTAONDING THAT RE-CONTACT MAY BE MADE.
ONG 1 ZE-2a THIS DETECTIVE RECEIVED & CALL~IN LEAD SHEET FROM

THE AMERICA'S MOST WANTED FROM A JAMES MASTERS: WHD INFERRED THAT
HE HAD  INFORMATION  REGARDING  THIS CeSE,. THIE DETECTIVE HAD
EARLIER RECEIVED INFORMATION  FROM MR, MABTERZ  BUT  HAD  NOT
RECEIVED A CALL BACK FROM HIM UNTIL RECEIVING THIS LEAD SHEET. IN
TELEFHONE CONVERIATION WITH MASTERSY HE  STATED THAT MIZ DAUGHTER
TIHLD HIM 3 YEARE  BACE THAT & FEMALE FRIEND TOLD  HER THAT HER
LUNCLE WAD ANSITELE FOR  THE MURDER QF ADAM WALSH AND THAT  HE
HAD  FICTUR aF  THE  SEVERED  HEAD. MR, MABTERS CALLED  THIES
DETECTIVE AFTER IFEARING WITH HIZ DAUGHTER WHD INFORMEDR THAT  THE
FEMALE 'S NAME WAE CRICS TOOLEY AND THAT HER UNCLE I8 CURRENTLY
WATED AT THE STATE FRISON,

3T AT F?EZCZ[‘:!F’D.J GUERY REVEALED AN ERICA TOOLE WITH & DATE OF
© meEle7e RESIDED IN HOLLY HILL: FL. AFTER AN  ARREST IN
DRA DRIVER'S LICENSE VIOLATION. IN LATER CONMVERSATION WITH
ETTA BYFHUREs BHE  STATED THAT ERICA WASZ A NEICE AND HER
EXACT WHEREABOUTS WERE UNENOWN, THIS INFORMATION WILL BE FURTHER
EVALUATED AND COVERED LATER IN THIS BUFFLEMENT REFORT.,

Op L -E4e-2a THIS  DETECTIVE RECEIVED  aNOTHER AMERICA'S MOST
WANTED LEAD SHEET FROM A DAVID KLEMFNER INFERRING THAT HE  HAD
INFORMATION  REGARDING THIS CABE. IN A TELEFHONE INTERVIEW.
FLEMENER  STATED  THAT HE WIORKED  FOR A& CHRISTIAM MINISTRY AND
SFEAKE  WITH INMATES AT THE RIDA BTATE FRIBONs BUT IS NOT AN
CRDAINED MINISTER. KLEMPNER STATED THAT HE BFOKE WITH OTTIS TOOLE
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IN FEERUARY 0OF 1995 WHEN HE AFFEARED DEFRESSED: AND TOLD HIM THAT
"GOD  NEVER  COULD  FORGIVE HIM  FOR  THE  THINGE HE HAS  DONE".
HLEMPNER  STATED THAT HE RECEMTLY SPOKE WITH ANOTHER  INMATE
REGARDING TOOLE WHE BTATED THAT TOOLE  WAS INVOLVED IN THE MURDER
OFADAM WALEH, KLEMPNER REFUSED T IDENTIFY THIS INMATE FOR FEAR
THAT HE  WOULD LOSE RESFECT AND  CUNFIDENCE IN THE INMATES IF HE
DID BO. THE INTERVIEW WAS TERMINATED WITH THE UNDERSTANDING THAT
CLEMPNER  WOULD  INFORM  THIS DETECTIVE  OF ANY  INFORMATION  HE
GATHERS REGARDING THIS CASE IN FUTURE CONVERBATIUNG WITH INMATES.
DN 1-Z4-P4 THIS DETECTIVE INTERVIEWED A BARRY MURDOCE — WHO
WAS MENTIONED IN A PREVIOUS SUPFLEMENT REFTIRT. MR, MURDOCE WAS
TIONED REGARDING HIS KNOWLE OF A WILLIAM THIBAULT AND HIS
TELE INVOLVEMENT IN THE STACY WYTRVA MURDER IN MOLLYWOOD IN
MR. MURDOCE STATED THAT ME HAD ENOWN  THIBAULT FOR  MAaNy
5 AND DID RESIDE WITH HIM DURING THAT TIME. MR, MURDOCE WAS
IF THIBAULT MAY HE  INVOLVED IN THE WYTRVA MURDER OF  ANY
OTHER TYFE CRIME DURING THE TIME HE LIVED IN SOUTH FLORIDA. M.
MURDOCE BTATED THAT HE BELIEVED THAT THIBALLT DID  MURDER WYTRVA
BUT DID NOT KNOW ARGUT ANY COTHER SIMILAR CRIMES. MR. MURDOCK DID
ETATE THAT THIBAULT  HAD UNNUSLALLY LONG FING NAITLE A8 NITED BY
FETER GENOVESE WHD FROVIDED THIS DETECTIVE WITH A STATEMENT AEOIUT
MIE SUSFTCIONG IN THE WYTRVA CABE« S8 WELL AH THE WalSH CASE. THE
INTERVIEW WITH MR, MURDOCK ENDED WITH THE BELIEF THAT HE DID NOT
HAVE KNOWLEDGE OF THIBAULT 'S ACT AFTER THE WYTRVA MURDER.
ONG Eemd®e THIS  DETECTIVE ONDED FoR A FRE-ARRANGED
INTERVIEW  WITH QOTTIS  TOOLE FLORIDA STaTE  FRISON. THIS
DETECTIVE HAD EARLIER BEE BY SGT. RUISE OF THE BTATE
FRISON WHD CONTAGTED = -PE, BET. RUISE STATED
THAT HE HAD BEEN CONTACTED BY OTTIS TOOLE WHD WISHED TO SFEAK TO
HIM. DURING THIS INTERVIEW WITH TOOLE BY SGT. RUISE. TOOLE  WAS
HEARD T MAKE A COMMENT THAT HE WIS TO TALE ABOUT A FARTICULAR
SUBJECT. WHEN SGT. RUISE ASKED TOOLE WHAT THE SUBJECT WS TO EE,
TOOLE TOOE A FEN AND WROTE THE INITIALS “AW" ON A& DESK CALENDER
FAD. SET. RUIBEs WHD WAS FAMILIAR WITH THIZ CASE ANMD TOOLE BEING
LISTED AS A SUSPECT, ASKED IF TOOLE WAS REFERRING TO IT. TOOLE
ETATED THAT HE WAS AND STATED WANTED TO GO OFF OF  "STATE
FROFERTY" BEFORE HE WIULD DISCUSE FURTHER. SGT. RUISE CONTACTED
THIS DETECTIVE AND THE AFFOINTMENT WAZ SET FOR  THE FREVIOUSLY

MEMNTIONED. DATE.

DN THIE DATEs THIS DETECTIVE MET WITH TOOLEs SGT. RUISE: AND
INVEETIGATOR  STEVE  ARNOILD IN  THE  INVESTIGATORE OFFICE AT THE
STATE FRISON. ARRANGEMENTES  WERE MADE WITH SUFERINTENDENT  FERFRIN
TN HAVE TONLE TRANSFERRED 4 FERMHAFE TEMFORSRILLY» TO NEIGHEBORING
LUNION CORRECTIONAL IMSTITUTE AFTER TODLE'S INTERVIEW OFF OF STATE
FROFERTY &% HE REQUESTED. WHER ASKED WHY HE WISHED TO  SPFEAR OFF
BTATE FROFPERTY s TOOLE STATED  THAT HE  WOLLD MakE IT OWORTH  THE
EFFCURT » AMD WITH WHAT ME HAD TO SaY HE COWLD MNOT BE RETURNED TO
THE STATE FRISON.

THE DUBSEQUENT TARFE RECORDED INTERVIEW WITH TOCLE TOOk PLalE
IN A DEFARTMENT OF  CUOIRRECT TONS VAN AFFROX IMATELY CINE MILE FROM
THE  STATE FRIZON. DURING  THE INTERVIEW:  ONLY  S6T. RUTISEE  AND
INVESTIGATOR ARNOLD ACCOMPFANIED THIES DETESTIVE IMNSIDE THE YAaNq
WITH SEVERAL UNIFORMED OFFICERS STAONDIME  FY QUTSIDE. TOOLE  WAS
INFORMED  OF  HIEZ  CUONSTITUTIONSL. RIGHT:S Wi T HE BTASTED  HE
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UNDERSTCID, FRIUR TO BEING ASKED aNY GQUESTIONES AROUT THE CASBE. IN
THE INTERVIEW, TOOLE HESITATED FREGUENTLY AND  HAD T BE URGED TO
SFEAR HMIS MIND. TOOLE EVENTUALLY  STATED THAT HIE BROTHER  HOWEZLL
FEIDNAFFELD AND MURDERED aDaM WALSH AND  TOLD HIM ABROUT IT. ENOWING
THAT THIS BROTHER Wad DECEASED: AND COBESERVING THE MANMER IN WHIOH
TOOLE PROVIDED  THIE INFORMATION:  HE  WAE EVEMTUALLY  CONFRONTED
WHETHER THIE INFORMATION WAS THE TRUTH. TOOLE EVENTUALLY ADMITTED
THAT IT Wa%  NOTs  AND  WENT  ON TO ETATE  THAT  EVERYTHING HE
CORNFES! T ARDUT THIE  CASE WAT NOT  THE TRUTH  AND HE  HAD MO
INVOLVEMENT  IN THE CASE. TOOLE WA’ 3 OBUESERQUENTLY  TaREN T THE
WUNTOIN WRECTTONAL INSBTITUTE WITH THE UNDERETANDING THAT HE WILD

BE REC

ANTACTED AND INTERVIEWED a7 & LATER DATE.

THOWCGEH  TOOLE MADE THIS EVENTUAL  RECANTATIONy HE  DID NOT
FROVIDE  ANY FURTHER EXCULFATORY FACTSE THAMN . WERE ALREADY
INVESTIGATED » WHICH SHOWED HE COULD IN FACT  HAVE COMMITTED THIS
DFFENS! WHICH  HE  STATED  PREVIOUSLY  HE HaD DN, BEE  THE
TRANSCRIFTION OF THIS INTERVIEW WHICH WILL BE & FERMANENT FART OF
THIE FILE.

N - Te2a THIE DETECTIVE  RESFONDED  TO  REREVESZ BROTHERS
RODFING IN JACKECONVILLE AND CONTACTED A FAYE MONETT. THE FURPOZEE
AF THIS CONTACT  WAS TO INTERVIEW MONETT &aBOUT HER VEHICLE THE
FEREYV TOUSLLY  MENT LONMED DILaGH CIWVEPD WHEITE 12771 CaDIt. Lo WM TG TOMIL
STATED !HL DROVE WHEN HE  COMMITTED  THIS OQFFENSE. IN WILLIAM
MIBTLER'S  STATEMENT T DETECTIVEE IN 1991, HE DESCRIBED RUST
WATER rw EOSTAING ON THE FRONT AND HOOD OF A BLACK OVER  WHITE
CADILLAC  THAT HE STATED HE OQBRSBERVED  TUOOLE  DRIVING AT THE
I*il'"ll-L.Yl:\lf‘H"'ID Mall, DURING THE AEDUCTIONM.  WHEN GUESTIOMED aBouT TH .

FOSSIELE STAINMSs MCONETT STATED SHE DID  NOIT ENOW IF THE VEHICLE
HAD THESE STAING R NITy DUE T THE LENGTH OF TIME THA&T HAS
PA"‘:':;ED M. MONETT  DID STATE THAT HER NEIGHEOR AT THE TIME SHE
FOSEE D THE  VEHICLE DID  HAVE A WELL WATER SFRINFKLER SYSTEM
WHICH COULD HAVE CAUSED  THIS TYFE STAIN N HER VEMICLE WHICH
WIILILD HAVE IEN FARKED NEAREY .

N THIE DETECTIVE RECEIVED &  TELEFMHONE CALL FROM AN
ELDERLY W/F NELLIE ICHRECK 9R9-B057. ME. SCHRECK STATED THAT SHE
BELTEVED  SHE Wad  INM THE SEARH STORE THE  SAME  DATE OF THISB
ADDUCTION WHERE SHE STATED SHE WENT T FPICE UP AN ITEM AT THE L-."V
AWAY DEFARTMENT . M&E. SCHRECE STATED  THAT SHE ENTERED THE STORE
VIA THE BACK: FOEHIELY THE CaTaLnd ENTRANCE)» WHERE A W/M HELD FHI."I.
DOOR FOR HER. M3, SCHRECH DESCRIBED  THIS W/M A5 APFROXIMATELY &~
4 IN  HETGHTs "UGLY"» AND  HAD WHAT SHE TERMED A% AN EGE SHAFED
HEAD . MS. SCHRECE STATED  THAT DUE T HIS ACTIONGSs  SHE FELT THAT
HE WAS WITH SOMEONE ELSE. SHE ADDED  THAT SHE LIOOKED  TOWARD THE
TOY DEFARTMENT AND OBREERVED A& HEAVY BET W/M WITH DARE HAIR WITH A
BALD ZROTs WEARING BlLACK RIMMED GLABBES: THAT THIS INDIVIDUAL MaY
HAVE BEEN WITH.

ME . BOHMRECE  PLACES THIS TIME BETWEEN £ AMD 4 F.M.: ASND
BELIEVED THAT THE INDIVIDUAL WHD HELD  THE DOOR FOR HER WAS THE
SAME INDIVIDUAL SHE Bal IN THE MFAPER REGARDING THIS C6SE SEVERSL
YEARS LATER, . BCHRECE DID NOT RENOW THE NAME CF THIS INDIVIDUAL
IN THE NEWSFAFER BUT I7T WaAS BELIEVED TO BE OTTIS TO0LE. IT I8
NDT CLEAR  IF "l"l-"l E o ODTHER W/M Wak aCTUaLLY (5\53. ATED WITH  THIEZE
INDIVIDUAL s ORs BABED ON THE DESCRIFTION OF BLACK RIMMED GLASSES.
IS5 THE  SaME ND.[ VIDUAL REFE

SED O TO O BY JEANMIE WARREM.  THE
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FRESENT. DURING THIS INTERVIEW: BAUER DESCRIEED ONE OF THE  TWO
W/M'"E MORE DISTIMNCTLYs BUT WaAD STILL  VAGUE ON THE OTHER. BAUER
RECOLLED THaAT THE 2  W/M'2 EXITED THE STORE VIa THE GARDENM  SHOF
EXIT WHILE HE WAS STILL WAITING TO FLAY THE VIDED GaAME. DURING
THIE INTERVIEW: RAUER DOES NOT DESCRIBE THE w/M HE BELIEVED T RE
ADAM  WALEH  ACCURATELY s  ASIDE  FROM  THE STRIFED  SHIRT. THID
INTERVIEW  WAZE  TaFE  RECORDED BUT  NOT THAN SCRIBED s OF THIE
BUFFLEMENT REFORT. THE ACCURACIES: AL WELL A8 THE INACCURSLIED OF
BAUER 'S OEBERVATIONG WILL BE EVALUATEDs AND HIZ AGE &T THE TIME
HE MADE THESE CORSERVATIONSG I8 TO BE CONSIDERED.

N E-Zl-%4 THIS DETECTIVE RECEIVED & PHONE Call. FROM ANOTHER

ELDERLY W/ MaRY HAGEN OF (407) 4TE-3728. ME. HAaGEN STATED THaT
SHE WAS AT THE SEARS STORE ON THE DATE OF THIES  ABDUCTION WHICH
SHE RECALLED T IE' E & MONDAYs  aFTER SHE COMDUCTED. SOME TYPE OF A

TRANSACTION AT THE SOUTHEAST BaNk OF HOLLYWOID ACROSE THE STREET.
ME . HAGEEN  RECALLED ENMTERING THE STORE VIa THE GARDEM  SHOF

ENTRANCE aND OBRSERVED & F\‘AUNC'HY LIUNCING” W/M WITH @ REDDISH HAIRS
SFEAMING T A BMALL  BOY THE ARFROXIMATE AGE  OF aDAM WALSH NEASR
THE VIDED  GAME AREA. Doa !*IF\G!’;N ALED STATED THAT THIE SUBJECT

SMELLED UNEEFT aND AFFEARED T HAVE A SPACE BETWEEN HIZ UFFER
TEETH. ME HAGERN ALSD  STATED  THAT SHE DID  MNOT  ORSERVE THIEZ
SURJECT TO COMMIT ANY J[USFICIOWES ACT OQTHER THAN WHAT  WAS NOTED.
NEITHER M3. SCHRECKE NOR M&, HaEEM HAD FPREVIOUSLY  CONTACTED THE
ML Y W FOLLICE DEPARTMENT  REGARDING THEIR O VAT IONES ., IT
SHOULD BE NOTED THAT BOTH OF THE FHONE CALLE WERE RECEIVED DURING
THE TIME OF A MEDIA  FURDR OVER THE RELEABE OF THIS CABE FILE.
ATTEMFTSE WILL RE MADE TO COBETAIN BaNE RECORY FROM THE NOW DEFUNCT
SOUTHEAST BANE T CONFIRM WHETHER ME. HAGEN WASE IN FalT AT THE
BANE ONM THE DATE OF THIS INCIDENT.

N BeE-wd THIS DETECTIVE MADE FHONE CONTACT WITH & MaRNELL
DOUTHIT AT HIE RESIDENCE IN STONE  MOUNTAINs: Ga, . MR. DOUTHIT WAEZ
THE SECURITY SUPERVISOR  OF THE SEARE  ETORE IN HOLLYWOOD ON o THE
DATE OF  THIS INCIDENT. MR. DOUTHIT WADS ALED BELIEVED TO  BE THE
SECURITY SUFERVIEOIR  THAT FEATHY  SHAFER REFERRED TO IM  HER
INTERVIEW WITH THIE DETECTIVE REGARDING THE BELLIEF THAT SHE MAY
HAVE TIRTED AakaM  WaLSH FROM THE  SBTORE AFTER & DISTURDBANMCE AT
THE VIDELD GAMEZ. IN M5, SHAFER'S INTERVIEWy SHE ZTATED THAT EHE
INFIOORMED HER SUFERVIZSOR AFTER THE REFORT OF & MIBSING CHILD WaES
MADE» THAT SHE MAY HAVE INADVERTENTLY ESCORTED A& CHILD THE SaME
AGE AT THE MISEING CHILD FROM THE STORE.

ME . DIUTHIT @ RECALLED WIRKING THE DATE AND TIME IN RUESTION
BUT DID NOT HAVE AN INMDEFENDENT RECOLLECTION OF THE CONVERZATION
WITH MS. SBHAFER. MR, DOUTHIT DID  KECALL THAT MRS, WALEH AFFEARED
EXTREMELY DRISBTRAUGHT WHEN HE SFORE WITH HER REGARDING THE MISZING
CHILD. MR, DOUTHIT DID NOT  RECALL AN EMPLOYEE RY THE NAME OF
DENNIZ LANCASTER: FREVICOUSLY ERARED TCO OR HIES DESCRIFTICON WHEN

ABKED . THE INTERVIEW WITH MR, DOUTHIT CONCLUDED  WITH NO FURTHER
RECOLLECTION OF EVENTE.

ING THIE DETECTIVE'S PFREVIOUES  SUPPLEMENT REFOIRT 4 IT WA
ETATED THAT THERE WAS INTEREST IN  THIES EX-EMPLOYEE LANCASTER.
LANCASTER  WAS REFERRED T 56 AN EMPLOYEE OF  THE  CATALGE

DEFARTMENT AND MAY HAVE BEEN THE INDIVIDUAL SEEN BY JEANTE WARRKEN
ONTHE  SAME DATE AND  TIME JUST FRIOR  TO THE AEDUCTION  OF ADAM
Wal.BH,. RECIRDE  INDICATED THAT LANCAETER WORKED AT THE  CaTaLOE
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DEFARTMENT SINCE  AFPROXIMATELY 1971 UNTIL AN UNDETERMINED DaATE
BELIEVED T BE  SUOMETIME IN 197, & BACKGRCOUND INVEEZTIGATION
FEVEALED  NMUMERCUS LEWD  AND  LABCINVICOUER  ARRFRESTS THROUGHOUT  THE
COUINTRY  BEGINNING IN 1971 IN NEW YOFRE CITYs AND ENDING IN 1% IN
CAL IFORNT S FURTHER  INGUIRY REVESLED AN ADDITIONAL  LEWD  anND
SCIVIOUE ARRES In NOVEMEBER  OF 1 IN G FHOENIX« Ay s
X TMOTELY 4 MONTHE AFTER THIS INCTDENT., THIE TNGSLIRY AL
FRENVEALED SLUESEGIENT LEEWD AND LASBCIVIOUE ARREETES TN 1w IN
FOMIING s CA L.

THIS QUERY al.S0 KEVEALED THAT LANCASTER WAE  FIRST ARRESTEDR
IN CALIFOIRNTIA IN THE CITY QF FOMING IN DECEMBER CQOF 1979 AND AGAIN
IN FEBRRUARY OF 1920 FOR FORGERY . LANCABTER 1D AGAIN  ARRESTED IN
NESEMIE R D ) 0RO DRDLWL I . AND THEN TWICE IN 198D FOR LEWD AND
LABCIVIOUS ACTSE IN FOMONGA . IN BETWEENY LANCAZSTER.ISE ARRESTED R
FROENIX &R, INM NOVEMBER 198 A% FREVICDUSLY MENTIONED. THE aAaBOWE
INFOIRMAT TON WCHD SUGE T THAT LAMUASTER WAS NOT WO ING AT THE
DEARE BTORE IN HOLLYWOOD AFTER DECEMBER OF 19279 AND MIS FLORIDA
DRIVER'S LLICEMSE EXFIRED IM MARCH OF 1981,

LCATEDR I THE INVESTIGATIVE FLLE WERE MEWIZIFAPER ARTIC
DISCUESING THE CASE OF A& MURDERED & YEAR LD W/ NAMED JEFF
VARGAS ., THE NEWSFAFER aRTICLES aND AN ADJOINING  LETTER WERE SENT
HY A FAMILY MEMBER OF VARGAS TCOTHE WALEHES SOMETIME DURING THIS
INVESTIGATION ., THE ARTICLES MENTIONED THAT VAFREAS WAE ABRDUCTED
FROM A BHOFPING CENTER IN ANAMEIMs C&. ON  JULY 2 1981 25 DAYS
FERIDR T THIS ABDUCTION/MURDER s AND FOUND MURDERED INMN A& FIELD IN
FaMONAa A A RESULT OF MahNUal  STRAMAULATION. THE SIMILARITIES OF
THAT FOMIGCIDE  AND  THIS INCIDENMT  WERE  SIGNIFICANT IN  THaAT IT
AFFEARED T BE A STRANGER ABDUCTIONY o OWELL A THE AGE  OF THE
VICTIM AND LOCALE ur THE ARBRDUCTION. ALTHOUGH THE VICTIM  IN THaT
(A?m WaE NOT  DISMEMEEREDs IT  Was SURMISED THAT  ADAM WALSH  Was

EFHYXIATED PRIOR TO DISMEMBERMENT .

ACCORDING AT  LEAST T THE  CRIMINAL HIBTORY REFPORT  AND
DRIVER'S LICENSE RECDORD OF LANCASTER: IT AFFEARED THAT HE RESIDED
IN THAT CITY DURING THE TIME DOF THAT ABDUCTION/MURDER ., THE REFUORT
OF THE NOVEMEER L1981 LEWD AND LASCIVIOUES ARREST OF  LANCASTER IN
FPHOENTX REVEALED THAT IMNCA TER WAS RESIDING IN THAT CITY AT THE
TIME OF  ARRESTs FPRIDOR TO MOVING  BaACE TO FPOMONG  IN IP2EZ, DURINMG
THE INQUIRY OF SEARS REGARDING ITBLLE LONG TIME  EMPLOYEES OF
THE CATALDE DEFARTMENT 4 IT aFk THAT LLANCAET BT LY

L

~r3

T R MOBT CLOE
FITS THE DESCRIFTION FROVIDED BY MZ. WARREN AR THE EMRFLOYEE SHE
DESERVED DIRECTLY BEMIND THE JUVERMILES FLAYING AT THE VIDED GAMES
AT THE TIME JUST PRIOR TO THE ARDUCTION, :

IF M&. WARREN WAS CORRECT ABROUT HER COBESERVATIONS: AND IT WaAS
IN FACT LANCASTER  SHE COBESERVED:  FLURTHER INVESTIGATION WOLLLD  BE
WARFANTED .  THIS DETECTIVE FREPARED A FHOTOSRSFHIC LINE WP
COMSBIETING OF A BOOKING FHOTOGRAFH OF  LANCARTER AFTER THE 1982
ARFEST IN FOMONS WHICH WAS SHOWN T MEB. WARREN. Mun WARREN DID
MOT MAKE & SELECTION OF ANy OF THE ST¥ PHOTOGERAFHE AL THE FERSON
SHE  WAS REFERRING TCO» HOWEVER IT SMHOULD  BE NOTED rHAT THERE WAaS
NCU BT TNG  FMOTOERAR CF LANCASTER  WHERE HE IS5 FICTURED WEARTRNG
THE FREVIDUEZELY  MENTIOMED RLACE FIMMED  GLADBSESR. IT WAS FOR THIS
REASINMy A8 WELL AS THE TIME THAT HAS PAGE SINCE  THIS INCIDEMT s
THAT LANCASTER I8 NOT ELIMINATED &%  THIS “HT'FU7 M& . WARREN IS
FREFERRIMG TO.
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AR INGUIRY  WAS MADE WITH F.D.L.E. REGARDING AN OFF-LIME

SEARCH  OF O THE F.CLI.0.  TO LOCATE INFORMATION FERTAINING TO
LANCASTER'S  POSSIELE  PRESENCE  IN FLORIDA DURING  THE TIME I
GUESTION, THIS INGUIRY HaAD NEGATIVE RESULTE &8 THE RECORDE FOR

1ol HaAVE BEEN PURGED. A SIMILAR INGQUIRY WaAS MADE  WITH N.CLIT.CO.
WITH SIMILAR RESULTS.

AN ATTEMFT WAS  MADE TO OBETAIN THE REGISTRATION INFORMATION
ON A CALIFORNIA  LICENSE  Tad NUMBER  DOCUMENTED ON  THE FLORIDA
HIGHWAY  FATROL RADIC LOG ON JULY 2%« 1931 AT THE MORTHBEOUND MILE
MARKER 138, MILE MARKER 125 IS & MILEE NORTH OF WHERE THE FARTIAL
REMAGING WERE DISCOVERED ON S-10~51. THIS CoLIFORMIA LICENSE Tag
MUMBER 1 B Fyo WAS NOTED AT Asd3P .M. AND RECORDED THAT THE
DFFTCER REMIESTED N WANTED IR STOLEM ITNGLIIRY (LO=-E%) . THE
RESFIONSE FROM NL.C.I.C. WAS NEGATIVE N BEIMG REPORTED STOH.EN OR
WANTED:  AND  WaS NOT  ACCOMFANIED BY AN F.C.I.0. OR NJ.C.T.0.
FRERUEST IR A DRIVER'S L. I CEMSE DR BURJECT RUERY W THIE WD
INDICATE  THAT THIS VEHICLE WD EITHER ABANDOINED. FPARKEDs 0OR
DISAGBLED UNATTENDED O THE  DFFICER  JUST  DID NIT MAFE  THE
FEGHJEST o

THIS SaME OFFICER RADIAQE IM A DISARBLED VEHICLE (LD-&0) AT
THE SaME MILE MAREER T 1034 .My FOLLOWED  WITH THE NOITATION
TYAN" L IT IS NGT CERTAIN WHETHER THIS I8 THE SAME VEMICLE QR NOT.
HIOWEVER AN INGUIRY  WITH CALIFORNMIA  LAW  ENFORCEMENT OFFICIALS
REVEALED THE LICEMBE TaAG NOTED AT 4143 .M. SHOLD BE REGISTERED
T A PICE UF TRUCE R VANs BASED ON THE MUMBRICAL COMBINATICON.

THISE DETECTIVE MADE FHONE CONTACT WITH & DET. GREG GUENTHER
OF THE  FOMONS FOLICE  DEPARTMENT REGARDING THE  JEFFREY VORGAZ
HOMICIDE. DET. GUENTHER WAS AWARE OF  THE CABE BUT WAZ  NOT
FAMILIAR WITH THE SFECIFICS. AF"T'EIH A& BRIEF REVIEW OF THE CAZE.
DET. GUENTHER STATED THAT THE CASE WAE STILL AN UNSOLVED HOMICIDE
AND  WAE  BELIEVED T RBE A STRANGER ARDUCTION/HOMICIDE. DET.
GUENTHER  WaS INFORMED OF THE NOME DENNIS L.ANCASTER AND  AFTER

RESEARCHINMG THE CASE FURTHERs STATED HE WASE NOT IW{E‘TED IM  THE
FILE. @& LOCAL BACKGEROUND QUERY BY FOMONAS FD L_V!'”ﬁm_“\ N FURTHER

INFORMATION  OTHER  THaN THE FREVIOUSLY LI \-;T['D RREETS . DET
GUENTHER WAS RERUESTED TO OBETAIN THE REGIITERED f'!‘a'll\ll' FOINFORMAT IFIN
oF THE  CALIFORNIA  LICENSE NUMBER  FREVIDUSLY NOTED) WHICH HE

ETATED WAE NECESESARY TDO DO WITH A SUBFIOENA. ACCORDING TO DET.
GUENTHER . THE CALIFORMIA D.M.V. WAE UNABLE TO DETAIN  THIS
INFORMATIONs AND AT OF  THIZ  SUFFLEMENT REFIORT 4 IT IE UNCLEAR
WHETHER THISZ MAY EVER BE OETAINED.

VIA NATIOMWIDE AUTD TRACK QUERYs LANCASTER WAS DISCOVERED TO
BE CURRENTLY RESBIDING AT RURAL ROUTE 2 BOX &30 IN WILRBIRTONS OF. .
CN E-8 G THIESE DETECTIVE  RESPONMDED  TO THE  LATTIMER  COUNTY
SHERIFF'® OFFICE IN OELAHOMA  FOR & FRE-ARRANGED MEETING WITH
UNDERSHERIFF
FHILIF  ARNOLD. SHERIFF  ARNOLD MHAD  EARLIER CONFIRMED THAT
LANCASTER WAS CURRENTLY RESIDING AT THIE LOCATION  WITH & MICHA&EL
CALLAIE.  UNEEENOIWNST T LANCABTER:  THIE DETECTIVE:  ALONG WITH
SHERIFF ARNCLLDs WIULD RESFOND T THIS LOCATION FOR AN INTERVIEW
THE FIOLLLOWING DATE.

ON B-o=-2d AT AFFROXIMATELY 23106.M.0 LANCASTER WaEZ CONMTACTED
AT THIE LOCATION WHICH I8 & SMall TRATLER IN A SULATE ARES  OF
THE COUNTY. AFTER AN INTRODUCTION WAE MADE. LANCASTER AGREED TO 4
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TAFE RECORDED INTERVIEW. IN THI® INTERVIEW: LANCABETER ID AEKED TO
RECALL HIS ACTIVITY FROM HIS EMPLOYMENT YEAhJ AT SEARE AND L T
THE CLURRENT TIME. LANCASTER STATED THAT HE WAZ EMFLOYEDR AT  THE
SEARE BTORE IN  HOLLYWIID a2 & CLERE IN  THE CATALOG  DEPARTMENT
FROM 1970 TO 1279 WHEN HE MOVED TO CALIFORNIS. LAMOABTER STATED
THAT  HE LIVED IN  FOMONMAs CA. AND BEGAN WOIREING A5 & WAITER AT
CWIDCW BEROWN'S RESTAURANT IN QONTAFRICHs Ch. FOR Z OR 3 YEARSE  LUINTIL
12E5. LANCABTER STATED THAT HE THEN WORKED &T THE CRUSHED GRAFE

REZTAURANT BEFORE  MOVING  TO FHOENIXs AR IN  1%34,. LANCASTER
STATED THAT HE THEN MOIVED BACK T FLORIDA FOR & SHORT FPERIOD IN

12%1 BEFORE MOVING B6CH TO FHOENMIX. WHEN CONMFRONTED WITH THE FACT
THAT HIS FLORIDA IDENTIFICATION CARD SHOIWE  THAT I7T WAE ISSUED IN
1PEFy LANCAZETER STATED THAT HE WaZ MISBTAREN aND THAT HE LIVED IN
FLORIDA FUOR A SHORT TIME STARTING IN 1989 OR 1970.. LANCABTER ALS
BTATED  THAT HE  WAS  MISTAFKEN AFTER  BEING CONFRONTED WITH @ THE
NOWEMBER 198 ARREST FOR LEWD AND LABCIVIOUS a0T IN FPHOENIX
AFTERWHICH HE  STATED HE DID  NOT STAY IN  CALIFORNIA EXCLUSIVELY
FROM 197% THROUWGEH 19848,
DURING THE QUESTIONING LANCASTER DOESZ NOT REARILY ADMIT TO
HIE  LEWD AND  LABCIVIONE ARREZITE  OVER THE YESRE: OR INITIALLY
RECALL THE  NAME OF THE FERSON HE LIVED  WITH DURING THE DATEES IN
RUESTION. IT SHOULD EBE NOTED THAT LANCABTER'S VOICE BECAME GUIITE
SHAREY  DURING THE  INTERVIEW: AFPEARING A% IF  HE BECOME  MORE
NERVOUS A5 THE INTERVIEW FROGRESSED. LOANGCAETER SFEAME OF & CHANCE
MEETING HE HAD WITH AN AaCRUAINTANCGE  FROM FT. LAUDERDALE WHILE HE
WOREED AT A ToM  TATE'S RESTAURANT IN FHOEMIX IN  1%8S1. LAMCABTER
COULD MNOT REMEMEBER TH I S INDIVIDUAL 'S NaME BUT STATED HE MET HImM
IN THE REZTAURANT A5 HE WAS DRIVING T CALIFORMIA.
LANCASTER  DENIED BEING InM  FLORIDA IN  JULY QOF 198] EVEM

THOUGH HE  WAE INCONSISTENT IN HIS RECGALL OF  &F nL.IFl'(ZI DATES .
LANCAZTER DID  STATE THAT DURING HIS TENURE AT SEARE HE DID IN

FACT WEAR THICKE FRAMED PRESCRIFPTION GLASSES. BUT STATED THAT THEY
WERE  BRIOWN  AND  NOT  BLACE FROMED. LANCABTER BTATED THAT HE
TRAVELLED BY VEHICLE EVERYTIME ME TRAVELLED FROM  FLORIDA T
CALIFORNTIA OR ARIZONAs  AND NEVER TRAVELLED THE FLORIDA TURNFIRKE
WHICH  WILLD  HAVE  BEEN THE MOST DIRE ROUTE AT THAT  TIME.
LANCABTER  STATED  THAT HE  HAD NI ENOWLEDGE  QOF THE  ADAM WALSH
MURDER AND THE INTERVIEW WAS TERMINATED WITHOUT AN CFINMION FORMED
REGARDING. HIEZ TRUTHFULNEESS. IT DID  AFFEAR THAT LANCABTER WAE
INCONSBIETENT s FOBSIELY MI:L.ECTIVEL_Y'J REGAHRDING HIZ WHEREABOUTE AND
HIZ ARBOCIATEE AT  THE TIME OF THIE IMCGIDENT. ATTEMFTE WILL EE
MADE T OBTAIN EXCULFATIRY « R INCULLFATORY  INFORMATION  IF IT
EXIETE,  THROUGH EMPLC IYMLNT | SDE. AND O THE RESULTE  WILL BE
CUVERED  IN A FOLLOW UF SUFFL E"I“Ik-. T REFORT . SEE THE TRAMBORIFTION
DF THIE INTERVIEW WHICH NILL BE & PEFRMANENT FPART OF THIE FILE FOR
FURTHER DETHI

ON -1 =94 THIZ DETECTIVE WaZ CONTAOTED  BY & CAFTAIN WEEST OF
THE TEXAE DEPARTMENT OF CORRECTIONE. CaFT. WEST INFORMED  THISE
DETECTIVE THAT & HENRY LEE LUCAS. WHD WAE ON DEATH ROW IN TEXAS.
INFORMED HIM  THAT HE HAD INFORMaTION  REGARDING  THIEZ CABE, IT
SHOULD BE NOTED THAT LUCAE IS & CONFIRMED aBECOCTATE. ANMD A SELF
ADMITTED  HOMIZEXUAL  LOVER  OF  OTTIE TOHLE « LLMIaE  HAD  BEEN
FREVIDUSLY INTERVIEWED REGARDIMNG  WHAT KNOWLEDGE HE MAY  HAVE HAD
ARCUT TODLE'S FOSSIBLE ITNVOLVEMENT « DURING WHICH HE HAD STATED HE
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HAD NCINE -

COFT. WEST STATED THAT LUCAS TOLD HIM THAT AT SOME  TIME
AFTER THE MURDER OF ADAM WALBH. TOOLE TOLD HIM THAT MHE  COMMITTED
THE CRIME  AND WAS SHOWN THE HEADLEBS REMAINS. ARFKANGEMENTES WERE
MADE FOR  THIS DETECTIVE  TO SFEAK  TO LUCAS VIS THE  TELEFMONE .
WHIGH OCOURRKRED AT #:0048.M. THE FOLLOWING DATE. LUCAS WAS INFORMED
THAT THE INTERVIEW WAS TO BE ToFE RECORDEDs FRIOKR TO AGREEING TO
THE  INTERVIEW. LUCAS  WENT ON TO  STATE TH&T HE WAS IN  Jall IN
MARYLAND AT THE  TIME OF  THE AEDUCTICON/MURDER: AND  WHEN HE WaAS
RELEASED IN CCTORER OF 1981y HE RETURNED T JACHBONVILLE: FlL. AND
TOC TOOLE . REGARDING LUCAS' STATEMENT OF BEING IN JATIL IN MaRYLAND
AT THE TIME  OF THE ABDUCTICON/MURDER: I7T I8 IN FACT AN ACCURATE
STATEMENT .

LUCAS  STATED  THAT SOME  TIME  AFTER QCTORER 1981 TOOLE'S
SISTER: UNENDWN  WHICH ONEs  COMMITTED SUICIDE  AND TOOLE  AND MHE
DROVE TOGETHER TO HER  FUNERAL IN AUBURNDALEs Fl.. IT  WAS DURING
THIS DRIVE THAT TOOLE  ALLEGEDLY INFORMS HIM THAT HE KIDNAFFED &
SMALL  BEOY AND EILLED  HIM. LUCAS STATES  THAT TUODLE  SHOWS HIM A
SHOFFING Malld. TN HIDLL YWD WHERE HE B[TATED HE I IDMAFFED THE BBOY s
AND  THEN DIRECTS HIM TO A FURAL  AREA  WHICH HE STATED Waz
AFFROXIMATELY 28 MILES  NORTHWEST  OF HOLLYWOOD, IT I8 AT THIS
LOCATION THAT LUCAS STATES THAT TOOLE THEN SHOWE HIM THE HEADLEDS
REMAINEG 0OF THE BOY. WHAT SHQULD BE MOTED IS THAT THE DESCRIPTIONNM
OFOTHE  HUMAN REMAINS BY LUCAS WOULD BE  COMFLETELY INCONSISTEMT
WITH WHAT THE REMAINS WOULD AFFEAR AFTER DECOMPOSING FUR AT LEAST
B OMONTHE .

LUCAS DID NOT REMEMEER THE EXACT  LOCATION OF THE REMAINS HE
ALLEGEDLY DOESERVED R THE ROUTE TAFEN» BUT STATED THAT HE
BELIEVES HE WOULD REMEMBER THE LOCATION IF GIVEN THE OFFORTUNITY
TO VIEW THE AREA OF SHOWN A ROAD MAF. LUCAS ALSL STATES THAT HE
OESERVED WHAT HE BELIEVED TO BE BLOODSTAINS IN THE FRONT AND REAR
FLODRECARD OF A& VEMICLE THAT HE AND  TOOLE HAD ACCESS  TO DURIMG
THAT  TIME. LUCAS BELIEVED THIS VEHIGCLE WAS EITHER A BROWM
CADILLAC R A BLACKE OVER WHITE CADILLAC. SEE THE TRANIZCRIFTION OF
THE INTERVIEW FOR FURTHER DETAILS. THIZS INFORMATION WAS FORWARDED
T OTHE STATE ATTORNEY 'S DFFICE AaND AND WILL, BE FURTHER EVALUATED
AND COVERED IN & FROLLDOW-UF SUFFLEMENT REFORT .

N A= JE AT AFFRIIXIMATELY GnOOF My THIZ DETECTIVE WaS
CONTACTED EY  AGENT  DON CONDONM  0OF  THE F.DWL.E..  AGENT  CONDOM
STATED THAT HE WAS CURRENTLY IN THE DRLANDD FIELD OFFICE OF  THE
FeDoloEw AND FOLILOWING P N A REGCENTLY DORETAINED LEAD N THIS
CASE. AGENT CONDON STATED  THAT THE FT. LAUDERDALE OFFICE  OF THE
F.D.L.E. WAS CONTACTED BY THE ToLLAHASEEE HEADGUARTERS REGARDING
& TIP RECEIVED THE FREVICUS DATE: AFTERWHICH HE WAS REGUESTED TO
ESFOND TS THE CITY OF ORLANMDD.  AGENT CONDON STATED THAT CONMTACT
WITH THIS DETECTIVE WAS NOT MADE DUE T THE HASTE  WITH WHIGH HE
WAS T RESFOND T ORLANDD. AGENT  CONDON HAD BEEN INFORMED  THAT
THERE WAS AN INDIVIDUAL  IN CRLANDE WHE CLAIMED T ANV E
INFORMAT TN REGARDING THE FOSSITELE MOTIVE QF THE MURDER TO OB
SOME TYFE OF RETALIATORY ACT AGAINST  EITHER JOHN MOMAHAN CFR 0N
WAL.BH.  AGENT  CONDON G STATED  THAT HE  AND  AGENT  LANCE  NEWMaN
INTERVIEWED THIS INDIVIDUAL HEREIN IDENTIFIED A% STEFHEN MICHAEL
LERBRUNG W/M s =Fs, [

ACCORDING T AGENT CONDONY LEBRUND CLATMED THAT HIB SISTER

007277




TN Lok NaMED  CaROl CARLES INFORMED HIM IN A 1985 CONVERSATION
THAT THE HEASD OF THE VICTIM WAS ACTUALLY FOUND OGN THE PROFPERTY OF
SN MONSHAN WHC THEN BOMEMCIW MOVED IT T THE LOCATION WHERE IT
WAE EVENTUALLY RECOMERED. AGENT COMDON ALSBOQ STATED  THAT LEBRUNU
CLAIMED TO HAVE BEEM AN EDGEWICOD. Fl.. FOLICE OFFICER  ARCOUND THE
TIME OF THIS AEDUCTION/MURDER. LEBRUND INFORMED AGENT CONDON THST
BOMETIME AFTER THE REFURT OF THE ABDUCTION, MIE AGENCY RECEIVED A
BROADCAST  FOR A B.O.L.0.  FOR A BLUE VAN WHICH WaAE POSEIBLY
INVOLLVED . LEBRUND STATED  THAT HE  aANMD  ANOTHER  FOLICE OFFICER
AESERVED & LLIGHT BLUE VAN WITH & BROWARD COUNTY LICEMNSE PLATE
FAREED AT A& MITEL IN NEW BYMRNA BEACH. LEBRUND SBTATED  THAT THE
MAME [ THF REGISTERED COWNER OF THE VaMs WHICH LEBERUND BELIEVED
T BE THE AET NAME OF  MOWERSZ . WAE PASEED  ON TO O THE  HOLL YW
WNLICE UFWAPTMﬁNT AT THAT TIME. LEBRUNMD STATED THAT  THE RETURM
FROM HOLLYWOOD  FOLICE DEFARTMENT WaZ THAT  THIE WEHICLE
L, T OTHE BON OF A HOLLYWOOD FPOLTCE CAFTAIN AND T
DIE WLGAFD IT. LEBRUNMG STATED THAT HE RECALLED & CRIMIMNGL HISTORY
CF 0 THIS INDIVIDUAL » WHDD  HE REMEMBERED TO BE 21 YEARE OF AGEs
INCLUDED A CHILD AERDUCTION SHAREE . LEBRUNCG STATED THAT NO FLERTHER
ACTION WaE TARKEMN BY HMIMSELF OR THE OTHER OFFICER.

AGENT COMDON STATED THAT LEBRUMIN'ES BIDTER IM LAW AND HER EX-
FHISEAND « BERNI MHIRIEARNE » WE R E A!”f CURRENTLY RESIDING IN
DRLANDO. AGENT CONDON WAE  ADVISED THAT THIE DETECTIVE WIZHED TO
BE PRESENMT FOR  THE INTERVIEW O TH OINDIVIDUALSy T WHICH M
ADVIBED  THAT THE MEDIA WAS FLANNING T  AIR  THIS SUPFOISED
INFORMATION LATER ON  THIS DATE WHICH HaD BEEN QETAINED FROM AN
UNENQWN - SOURCE . DUE  TO THE  THREAT  DOF AIRIMG  THIE INFORMATION
FRIDKR T CONTACTING THESE TH INDIVIDUALE Yy THIE RETECTIVE AGREED
THAT AGENT CIONDON AND  AGENT MEWMaN INTERVIEW THE SISTER IN LAW.
A5G 1TT TURNED QUT» BOTH CAORLES AND HIRIEARNE WERE INTERVIEWED THAT
DATE BY BOTH AGENTE.

AGENT CONDIN STATED THAT HE WOE  INFORMED THAT THE SQURCE OF
THIE LEAD WA EBELIEVED TO BE A JaY ELENs WHD I8 & REFORTER WITH
AN ALABAMS NEWSFAFERy THROUGH  THE  FLORIDS GOVERNOR'E  OFFICE.
UNBERNOWNEST TO AGENT CONDONs THIS IE  THE SAME INDIVIDUAL WHI HAE
BEEN FURSUING SO0ME TYFE OF LINE BETWEEN THE MURDER OF ADAM  WALEH
AND  THE MONAHAN FAMILY. AGENT CONDON  WAS INFORMED THAT THIS LEAD
WIHILD HAVE TO BE SERICQUELY EVALUATED DUE TO THE S0URCES anND WOULD
BE DISCUSEED DURING & MEETING AT THE FT. LAURERDALE CQFFICE OF THE
FeDuloEw  THE  FOLLOWING DATE ©ON  4-4-94, AFTER  THIZ MEETING
ARR\NGLMFN”“ WERE MADE  TO REZFOND  TO ORLANDD TO EVALUATE THIE
INFUORMATION ON 4-E-28y DUE TO THE MEDIA FRENZY GENERATED.

O THIE DATE THIE DETECTIVE: SLONG WITH INVESTIGATOR PHILIF
MUNDY CF  THE BROWARD BTATE ATTORMEY 'S OFFICE. REEFONDED  TO THE
CRLANDDC CFFICE OF THE  F.DWJLGE. T MEET WITH AGENT COMDON. AGENT
CLNDON HAD MADE GUONTACT WITH LEBRUNMO WHO AGREED TO  RESPOND FOR A
SWORN TAFED STATEMENT . DURIMNG THIE INTERVIEW: LERBRUNCO  WAS AZKED
T ACCOUNT  FOR  HIEB CAREER Al & POLICE COFFICER AMD  PRIVAT
INVEBTIGATOR AL WELL A5 THIE  ALLEEED INFORMATION REGARDING THID
CABE . AS LEBRUNG DIBCUBEED THE INCI T ARIUT THE LIGHT BLUE VAN
ITW CLESR THAT HE WaE DISTUREBED BY  THE LACK OF ATTENTIONs IN
HIS  DFINIONG  THAT WaE  DRISFLAYED  BY  THE MOLLYWOOD  FOLICE
DEFORTMENT AT THE TIME. WHEMN OF DURING THIE INTERVIEW WHAT THE

LAST  MeME  OF  THE  MOLLLYROOD  POLITOE CAFTAIN S Wale  WHOBE  EoN
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SUFFLEEDLY DWNED THE  VaN: LEBRUND STATED HE DID NOT RECaLL  IT.
WHEN REMINDED COF HIS FREVICGUE CONVERBATION WITH AGENTE CONDON AND
NMEWMAN & DAYE PREVIOUS: LEBRUND STATED THAT HE WAS FURMIBHED WITH
THE  NAME GLEN  MOWERS BY THE  ALARAMA NEWSBFAFER REFORTER JaY
GRELEN .

LEBRUNG EXPLAINED THAT HE CONTACTED GRELEN INSTEAD OF  LAW
ENFORCEMENT BECAUSE  HE  WONTED  SUOMECNE . T FPURBUE THE
INFORMaTION  BECAUBE HE FEARED FOR THE BaFE OF HIE FaAMILY.
DURING THIE SWIRN STATEMENT s IT WAS CLEAR THAT LEBRUMI  WaAD LESBE
CERTAIN 0F WHAT CARLES ALLEGEDLY TOLD HIM PREVICUELY REGARDING
THE DISCOVERY OF  THE REMAINS ON THE MONAHAON FROFERTY. WHAT  DID
GECOME CLEAR DURING THIZ STATEMENT I8 THAT LEBRUNMDI WaS REFERRING
T GO EATIOMES  HE HASB HAD  WITH CARLES OVER THE  YEARS AND MOT
FROM - FIRETHAND FNOWLEDGE. FOR FURTHER  DETAILE REFER ToO THE
TRANSCRIFTION OF THIS INTERVIEW WHICH WILL BE & FERMANEMT FART OF
THIZ FILE.

THIS DETECTIVE LATER HaD CONVERSATION WITH RETIRED LT.
RICHARD HYNDZ AND DET. JACKE HIFFMAN  REGARDING THIE FOSSIBELE
INQUIRY BY THE EDGEWIOD OR NEW SYMRNA BEACH FOLICE DEFARTMENTS
REGARDING THE LIGHT EBLUE VAN FARKED AT THE FREVIOUSLY MENTTONED
MOTEL. . NEITHER RECALLED ANY SUCH IMGUIRYs aND & RECORDE CHECK DID
REVEAL A GLEN MOWERS WITH & DATE OF BIRTH OF G- 1l@-307 WHO Was I
FACT THE SON OF FORMER CAFTAIN ROBERT MOWERS., A CRIMIMAL HIZSTORY
RUERY OF  THIS INDIVIDUAL s WHO  WOULD HAVE BEEM 24 YEARS 0OLD AND
NIOT 1 YEARES OLD &T THAT TIMEs REVEALED NO RECORD OF aNY ARRESTE.

AFTER  THE  LEBRUNG INTERVIEW: THE PFPREVICOUSLY MENT IONED
INVESTIGATIHRE MET WITH BERNI HIRIBARNE, THE EX-HUSEAND OF CAROL
CARLES . MIRIBARNE WoE REFERRED TO BY LEBRUND &8 AN ABSOQCIATE OF
JOHN MONAHAN WHD MAY HMAVE SOME ENCWLEDGE COF THE FOBEIEBLE MOTIVE
FOR THE MURDER OF ADAM WALSH. LEEBRUND  HAD STATED THAT CARLETD AT
IINE TIME TOLD  HIM THAT  DURING ) TIME FRIOR TOO THEE
ABDUCTION/HOMICIDE s HIRIBARNE AND CORLES ETAYED WITH THE MONAHANS
AT THETR  HOME.  LEBRUNG STATED  THAT HIRIBARME ALLEGEDLY TOLD
CARLES T FLEE THE MINAMAN REZIDENCE  AND MOVE BACKE TO CORLANDDIs
HINTING THAT THERE MAY HAVE BEEN SO0OME CONMECTION T THE HOMICIDE
WHICH EVENTUALLY DCCURRED.

LIFON CONTACT  WITH HIRIFARNE s  ME WAES CONFRONTED WITH  THIE
ALLEGED  INCIDENTs A WELL A3 WHAT FENIWLEDGE HE MAY HAVE HAD
REGARDING  THIS HOMICIDE. IT WaS CLEAR  THAT HMIRIBARME WAaS

I3

DISTLUREED WITH WHAT LEBRUND: ALLEGEDLY THROUGH CARLEZ: SFECLILATED
ARDOUT  WHAT  HIS FNCOWLEDGE SHIULD BE  REGARDING THE EVENTS
DISCUBSBED . HIRIBARNE STATED THAT BOTH CARLES AND LEBRUND TEND TO
EMEELLISH ON INFORMATION  WHICH THEY HAVE NO FIRSTHAND RINCHWLEDGE

OF s AND THERE  WAS NOTHING SUSFICIOUE  AROUT HIS REQUESBT Too HAVE
CARLED MOVE  BaCk TO ORLANDO, HIRIBARNE BELIEVED THAT  COMMENTS
MADRE BY CARLES TO LEBRUND AFTER THE HOMICIDE MAY HAVE BEEN BASEL
SOLELY 0N JEALOUSY OR OUTRAGE OVER  THE WAY  SHE BELIEVED JC iHN
MONAHAN  TREATED HIM  WHILE HE WOREED  FOR HIM  PRIGFE  TO THE
HOMICIDE . HIRIBARNE STATED THAT NEITHER HE: NOR LEBRUND OR CARLES
HAVE ANY FIRSTHAMD ENOWLEDGE OF WHAT OCCURREDs DROWHY AaDAM WAL SH
WAZ MURDERED. SEE THE TRANSCRIFTION OF THIS INTERVIEW WHICH WILL
BE & FERMANENT FART OF THIE FILE FOR FURTHER DETAILS.

AFTER THIS INTERVIEW: CARLES WS  CONTACTED AT HER RESIDENCE
IN ORLANDD WHERE SHE FROVIDED & SWIRN TAFED STATEMENT. CARLES WaS
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CONFRONTED WITH  WHAT LEBRUNG  HAD ESRLIER S8TATED REGARDING HER
RED RNOWLEDGE OF THIE CaSE. CaRLES  STATED THAT SBHE HAD NG
HAND INFORMATION 4ND  DENIED MOEINMG A& STATEMENT TO LEBERUND
F\EZC:AF\DTNO: FIRBTHAND MMNOWLEDGE &BROUT THE FARTIAL REMAING OF  THE
VICTIM BEING FOUND INITIALLY AT THE  MOMaAMAN REZIDENCE. CARLEDS
STATED THAT OVER THE YEARE SHE  HaD MADE SO0ME COMMENTE TO LERBRRUND
ABDUT JOHN WALSH WHEN SHE WOULD ORSERVE HMIM ON THE TELEVIEION. IT
WAE CLEOR THAT CARLES FORMED AN DFINIDON OF MER COWN SBDOUT WHAaT THE
MOTIVE  MIGHT ! FOR  THE  MHOMICIDE. SANS  OF ANY FAQTE
WHATSOEVER « SEE THE ThAN CRIPTION OF THIS INTERVIEW WHICH WILL BE
A FERMANENT FART OF THIS FILE FOR FURTHER DETAILE.

BOTH  HIRIBEARNE anND  CARLES IMDEFENDENTLY STATED THAT THEY
WERE CONTACTED BY TELEFHONE BY & NEWSFAFER REFORTER AFFROXIMATELY
g MONTHE TO 1 YEAR AGD ARBCUT FOSSIELE FNOWLEDGE_THEY MIGHT HAVE
REGEORDING THIE CAZE. THIZ TIME FRAME I8 WITHIM THE TIME FRAME
THAT LEBRUNLD STATED HE PFROVIDED THEIR  NAaMES AND FPHONE NUMBERZ T
JAY GRELEN: BOTH HIRIBARMNE AND CARLIZE  STATED THAT THEY DID  NOQT
FROMIDE  THIEZ REFORTER WITH &MY INFORMATION. BAZED ON THESE SWORN
INTERVIEWS« THIE LEAD PROVIDED BY THE F.D.L.E. WAS DETERMINEDR TO
BE OF LITTLE  GR NGO VALLUE., HOWEVER s THE INFORMATICON FROVIDED BY
LEBRUNG  REGARDIMG THE LIGHT BLUE YAN WILL RE FURTHER EWVALUATED
AND INVESTIGATEDs AND WILL BE DISCUEBED IN & FOLLOW UF SUPFLEMENT
REFORT .

O 4-2-28 THIS DETECTIVEs ALUNG  WITH INVESTIGATOR PHILIF
MUNDY 0OF THE  BROWARD STATE ATTORNEY 'S OFFICE. RESFONDED T THIE
CITY QF  JACKIONVILLE TO INTERVIEW CERTAIN  INDIVIDUALS REGAHRDING
EX-DETECTIVE J.W.TERRY., THE FURFISE OF  THESE INTERVIEWS WAE TO
FOSEIELE IMPFROFRIETIES ON THE FART  OF TERRY WHICH WERE

DRI SCUE:
DISCUSSED IN A 1928 MEMORANDUM  AUTHORED BY THEN 3GT. RICHARD

HOHEFF OF THE BROWARD SHERIFF'S OFFICE. THE MEMORANMDUM DISCUSIED
LOME  TYFE DOF A FINANCIAL GAIN  WHICH TERRY WAE ATTEMFTING TO
ACCRUE THROWGH THIEZ INVESTIGATION AND  HIE ASBOCIATION WITH OTTIE
TOOLE .« WHAT  THE MEMORAMDUM DOES NOT  NOTE I8 WHAT THE SOURCE OF
THIS IMFUORMATION I3,

ON THIE  DATE, THESE  INVESTIGATIRE FIRE INTERVIEWED SGT.
DOUGE  MANGUM WHD WAL TERRY'S IMM ITATE SUFERVIEOR IM THE HOMICIDE
UNIT FOR & 0OR 3 YEARSy A5 WELL A% DURING THE INITIAL STAGE OF THE
INVESTIGATION OF OTTIS TOoLE. 2GT. MaNGUM REFERRED TO TERRY & AN
AVERAGE AND  CONSCIENTIOUE DETECTIVEs  AND BTATED THAT HE NEVER
SalWy  NOR WOULD  HE BELIEVE THAT TERRY DO ANYTHING MALICIQUSLY .
REGARDING THE INFORMATION IN THE PFREVIQUELY MENTIONED MEMORANDUM
REGARDING  FINANCIAL  GAINy 36T,  MANGUM BTATED  THAT TO  HIES
ENOWLEDGE » THIS WAS ONLY  CONJECTURE AND NOT BABED ON  FACT. 3G6T.
MANMGLM ADDED THAT 4 IN HIZ OPINION: TERRY WIULD  NOT BE  FOOLISH
ENCUGH TO ENTER BUCH & DEAL.

FOLLLOWING THIS INTERVIEW: THESE INVESTIGATORS BRESFOMDEDRD  TO
THE DUVaL COUNTY COURTHOUSE  FOR & PRE-ARFANGED INTERVIEW WITH
Jube TERRY. OFC. TERRY FROVIDED THESZE INVEETIGATORE WITH A SWORM
TAFED EZTATEMENT WHEREIN HE WAZ AEKED TO DIBCUES HIE INVOLVEMENT
IN THIE INVESTIGATION: aZ WELL a8 THE ALLEGED BOCOE AND MOVIE
RIGHTS DEAL  WITH TOOLE. OFC. TERRY RECALLED BEING  INFORMED BY
DET. FKINDRICK 0OF THE EREVARD COUNTY  SHERIFF'Z THAT  TOOLE HAD
ADMITTED INVILVEMENT IM A& MURDER OF A SMAaLL BOY IN SOUTH FLORIDA,
DFC. TERRY STATED  THaAT HE  AND  FOSZEIBELY OTHER D{: ECTIVES MaDE
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INGUIRIES WITH SEVERAL SOUTH FLORIDA  LaW  ENFORCEMENT AGENCIES
BEFORE FINaLLY SFPEARING WITH DET. JACKE HOFFMAN.  AFTER BEIMG
INFORMED OF TOOLE'S STATEMENTs  TERRY RECALLS THAT DETECTIVES
HOFFMAN AND HICKMAN RESFONDED T JACESONVILLE FOR AN INTERVIEW
WITH TOOLE. PRIOR TO SFEAKING WITH DET. HOFFMaN: TERRY RECALLE
TOOLE MENTIONING TO HIM THAT HE MURDERED THE SMall BOY  aND CUT
OFF HIS HEAD WITH EITHER & BAYONETTE QR MACHETE. FRIOR TO TOOLE'S
STATEMENT T DETECTIVES HOFFMAM aAND HICKMAN: TERRY ZTATED THAT HiE
NEITHER HAD ANY DETAILED INFORMATION ARCGUT THE CABE: NOR SPOKE TO
TOOLE IM DETAIL ARDUT IT.

AFTER  THE HOLLLYWOOD  DETECTIVES!' INITIAL RESFONSE T
JACESONVILLEs  TERRY STATED THaAT ANY FURTHER INVOLVEMENT EY
HIMSELF IN THIS CASE WOULD HAVE BEEN AT THE DETECTIVEES' AND/OR
TOOLE'S REQUEST. TERRY STATES THAT HE DID RECALL HIZ TRAVEL TO
HOLLYWIID WITH TOOLE  AND THE DETECTIVESs AND  THEIR TRAOVELS FROM
THE HOLLYWIOD MaLl TO AN AREA WHERE TOOLE  FOINTED QUT WHERE HE
DECAFITATED THE VICTIM AND DISFOSED OF HIE FARTIAL REMAINE. TERRY
WAS SFECIFICALLY HUESTIONED ABDUT A REFERENCE IN A 3SUFFLEMENT
REFORT WHERE IT INDICATES THAT HE SFENT TIME ALONE WITH TOOLE FOR
AFFROXIMATELY "1Z MINUTES" AFTER HE RECANTS: AND JUE FPRIOR TO
HIS ADMITTING AGAIN T THE CRIME. TERRY DID NOT SPECIFICALLY
RECALL THIS OCCURRINGs BUT 3TATED THAT IF IT DIDs HE WOULD HAVE
DINE 20 ONLY To ENCOURAGE TOOLE T SFEAK THE TRUTH.

DURING THE INTERVIEW: TERRY WAZS SFECIFICALLY ABKED GUERTIONE
ABOUT THE SUPFOSED  BOOK AND MOVIE RIGHTE AGREEMENT HE HAD  WITH
TOOLEs  AND HIS SUBSEQUENT  "DEMOTION"  FROM THE HOMICIDE UMIT.
TERRY STATED THAT HE DID NOT HAVE AT THE TIME. OR HAD THERE EVER
BEEN ANY EOOE DR MOVIE RIGHTE DEAL BETWEEN TOOLE AND  HIMSELF.
TERRY HAD EARLIER INFORMED THIS DETECTIVE THAT AT SOME  TIME
DURING THIS TIME FRAME» TOOLE INFORMED HIM THAT HE WAE DEEING
FRESSURED BY PECPLE TO SIGN DEALS FOR BOOKSs T-SHIRTEs ETC. ..
AND STATED THAT HE ZARCASTICALLY ACCEFTED A SIGNED FORM  FROM
TOOLE FOR THESE RIGHTS BUT QUICKLY DISCARDED OF THE FORM. TERRY
STATED THAT HE NEVER WOULD HAVE ACCEFTED SUCH A& DEAL  AZ HE ENEW
OF  THE RAMIFICATIONS IT WOULD CREATE  AND WOULD CLEARLY EMDANGER
HIE CAREER WITH THE SHERIFF'S DEFARTMENT. TERRY STATED THAT HE
ALWAYS DENIED T HIS SUPERVISORS THAT THERE WAS  ANY SUJCH DEAL
WITH TODLE WHEN THEY IMNQUIRED ABROUT IT» AND STATED THAT HE WaASD
SUBSERUENTLY REFRIMANDED WITHOUT CAUSE. SEE THE TRAMSCRIPTION OF
THIS SWIIRN TAFED STATEMENT WHICH WILL EBEE & FERMANENT FART OF THIS
FILE FOR FURTHER DETAILZ.

M G L O THESE INVESTIGATORS INTERVIEWED. RETIRED
JACKBONVILLE HOMICIDE DETECTIVE JERRY FARFER. FARKER ZTATED THAT
HE WORKED WITH TERRY FOR 2 QR 3 YEARS IN THE HOMICIDE UMIT: WHICH
INCLUDED THE TIME FRAME OF THE TOOLE INVESTIGATION. FARKER STATED
THAT HE ALWAYSE EBELIEVED THAT TERRY WAS U"ON THE UF AND  UFY . EUT
CONSIDERED HIZ INTERVIEW TECHNIGUES "CARLEEE". WHEMN AZFED T
ELARORATE » FARKER STATED THAT HE BELIEVED TERRY MAY HAVE FROVIDED
HEMRY LUCAS INFORMATICON WITHOUT MALLICIOUES  INTENT WHEN HE
RESFONDED TO TEXAS TO INTERVIEW HIM ARBQUT £ UNEODLVED MURDERS IN
THE JACKSONVILLE AREA. FAREER STATED THAT HE IS NOT RBaABEING HIG
OFINION ON FACT. BUT ON CONVERSATION THAT DETECTIVEES FRAME JAFOUR
AND HUGH EASOM HAD  WITH LUCAR IN A SUBSEGUENT INTERVIEW. FPARKER
STATED  THAT LUCAS TOLD  THEM THA] TERRY FROVIDED HIM  WITH
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FHOTOGRAFHE FRIOR T HIS CONFEBSIONS TO THEBE CRIMES IN ACCURATE
DETAIL.

FARKER FURTHER STATED THAT HE WAZ ALED BAZIMG HIE CGFINIGN ON
A PHOTOGERARH  HE OBRBERVED OF TERRY AND LUCASE TOQGEETHER IN A BOGK
THAT WaE WRITTEN. FARFKER STATED THAT IN HIE COFINION THIS WOULD
HAVE BEEMN IMPROFER. IT WaS NOT CLEAR WHAT FARKMER Wa3 REFERRING TO
REGARDING THIS PHOTOGRAFH: AZ IT COULD HAVE BEEN ORTAINEDRD BY THE
AUTHOR FROM A FILE PHOTOGRAFH WITHOUT TERRY 'S FNOWLEDGEs  AND THE
EBOOE AFFARENTLY WaAS NOT A BTORY AROUT  TERRY AND/OR HIE
INVOLVEMENT IN THE CaASE. FARKER ETATED THaAT HE HAD NI FERSONAL
FNOWLEDGE OF BOOE  OR MOVIE RIGHTE BETWEEN TOOLE AND TERRYs BUT
ONLY STATED THAT IT WAS RUMORED &T THAT TIME.

AFTER  THIZ INTERVIEW WITH FAREER: THEZ INVEETIGATORS
RESFONDED TO THE JACKSONVILLE SHERIFF'S OFFICE FOR A& FRE-ARRANGED
INTERVIEW WITH 3GT. FRANE JAFOUR. B8T. JAaPOUR  WAS A HOMICTIDE
DETECTIVE WITH THE SHERIFF'S OFFICE DURING THE TIME OF THE
INVESTIGATION OF TOOLEs ANMD IS5 CURRENTLY ABSIENED TO THE PATROL
DIVISION. 3ET. JAFOUR STATED THAT HE WAS ABSIGNED TO RESPOND TO
TEXAS  ALONG  WITH  THE PREVICGUEBLY MENTIONED DETECTIVES TO RE-
INTERVIEW LUCAE AFTER HE HaAD CONFEZESED TO  ALL & UNECQLVED
HOMICIDES HE WAS QUESTIONED  AROIUT BY TERRY. B8GT. JAFOUR BTATED
THAT HE RECALLED THAT LUCAE STATED ME WAS BHOWN PICTURES RY TERRY
FRIOR T HIE CONFESSIONS. 8GT. JAFPOUR ALEB0  STATED THAT HE HAD N
FERSBONAL KNOWLEDGE OF ANY BOOE O MOVIE RIGHTES BETWEEN TOOLE AaND
TERRY» RBUT REMEMEERED THAT IT WaE RUMIRED. IN THE FREVIOUEZLY
MENT LOMEDR INTERVIEW WITH TERRYy HE STATED THAT LUCAS WAD
FRESESURED  INTD ADMITTING THAT HE WaAE SHDIWN FPICTUREES PRIOR TO
CONFEZSEING.

LATER ON THIE SAME DATEs THESE INVESTIGATORE REZFONDED  TO
THE CITY OF FALATEA: FlL. IN HOFEZ OF INTERVIEWING ERICA TIODLE. AZ
MENTIONED EARLIER IN THIZ SUFFLEMENT REPIORT. ERICA TOOLE WAE
MENTIONED BY JAMES MABSTERS s FOESIRLY HAVING INFORMAT ITON
REGARDING THIZE INVEBSTIGATION. MADTERE HAD  STATED  THAT HIES
DAUGHTER KNEW ERICA TOOLE WHO TOlLD HER AT ONE TIME THAT HER UNCLE
WAL REZFINZIELE FOR THE MURDER AND  THAT SHE (ERICA) Z46W FICTURES
OF  THE SEVERED HEAD. & RECORDEZ CHECKH WITH JACESONVILLE SHERIFF'S
DOFFICE REVEALED THAT ERICA TOOLE WAE CURRENTLY RESIDING AT 1132
W. RIVER RD. LOT & IN PALATEA. UPON  ARRIVAL AT THIZ LOCATION,
THESE INVESTIGATORS WERE GREETED BY A W/F WHDO  STATED THAT SHE
RESIDED AT THIE LOCATION. THIS W/7F BTATED THAT ERICA TOOLE UZED
TO LIVE WITH HER RBUT EHE HaD RECENTLY MOVED OUT.

THIS W/F MADE PFHONE CONTACT WITH ERICA TOolE AT AN
UNDISCLOSED LOCATION. BELIEVED TO EBEE SOMEWHERE IN  JACKEONVILLE.
ERICA TOOLE AGREED TO  EBE INTERVIEWED BY THIS DETECTIVE OVER THE
TELEFHONE:  AND  IT  WaAS CLEAR  THAT 3HE WAZ SURPRIZED BY THE
FRUESTIONE REGARDING FPOSBIBRLE PHOTOGRAFHEZ 0OF  THE HEAD EEING
OESERVED BY HER. ERICA STATED THAT ZHE WAS & YEARS QLD AT THE
TIME OF THIS INCIDENT ANMD HAD NI FIRSETHAMD EMOWLEDGE OF ANY FACTE
AND/OR FHOTOQERAFHE . TOOLE STATED THAT SHE MAY HAVE MADE A& COMMENT
T A FRIEND IN THE PAST WHICH WAS BASED ONLY ON WHAT BHE HaD EBEEN
INFORMED  BY  FAMILY MEMBEREZ WHO  SUEBFECTED HER  UNCLE'E (OTTIE
TOOLE) INVOLVEMENT . BABED ON THIE INTERVIEW: AZ  WELL AS THE
UNLIKELIHOOD THAT ERICSA  TOOLE  WOULD  HAVE BEEN  FRIVY  TO ANY
FIRETHAND INFORMATION ABOUT THIS CASBE. THIZ LEAD WAS DEEMED TO BE
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OF INSUFFICIENT VALUE.

oM 4-Z29-945  THIE DETECTIVE MADE  PFHONE  CONTACT  WITH LT.
RICHARD SCHEFF OF THE ERROWARD SHERIFF'S OFFICE REGORDING THE
MEMORANDUM  HE  AUTHORED IN 1988 IN  REFEREMCE TO BUSFECTED
IMPROFRIETIES BY J.W.TERRY. LT, SBCHEFF RECALLED  AUTHORING THIZ
MEMORAMNDUM WHICH WaAS  SIMPLY MEANT TO EBE  INTER-QFFICE EXFLATNING
THEIR ACTIONS. LT. SCHEFF STATED THAT DET. FANTIGRAZEI AND HE
WERE TOLD TO REEFOND TO  THE FLORIDA STATE FRIBON TO INTERVIEW
CGTTIS TOOLE AMD GERALD  SCHAEFER. AT THE REQUEST OF  THEN SHERIFF
NAVARRO .

AFTER  THIE INTERVIEW IN R IL.T. EBCHEFF STATED THEY
EVENTUALLY RESFONDED TO THE JACHEOMVILLE SHERIFF'E OFFICE  a&aND
SFOKE TO A DETECTIVE OR DETECTIVEZ WHOZE NAMES HE DID NIT RECALL.
DURING THEIR DISBCUSSIONSs LLT. SCHEFF WAS TOLD. THAT TOOLE'S
STATEMENTE OF INVOLVEMEMT IN THIS CaSE SHOULD EE QUESTIONED: A5
DET. TERRY WAZ BELIEVED T HAVE FURNIZHED Tﬂﬂ E WITH INFORMATION
FOR BOOKE AND MOVIE RIGHTS ASFIRATIONG. LT. SCHEFF STATED THAT HE
EAZED THIE FORTION OF HIS MEMORANDUM REGARDING THIS ISSUE ONLY ON
THE WORD OF THIS DETECTIVE OR DETECTIVES: AND NOT ON FACT.

LT. SBCHEFF RECALLED SPEARING WITH DET. HOFFMAM REGARDING
THEIR INVESTIGATINN AND CIOMMENTS ABEDUT THE SUBFECTED
IMPROFRIETIES. LT. SCHEFF RECALLED THAT DET. HOFFMAN WAT AWARE OQF
THESE SUSFICIONS AND Was LED T BELIEVE THAT SOMEHOW TOOLE WAD NO
LOMGER A SUSFECT  IN THIZS CeSE. LT. SCHEFF STATED THAT HIE
INVOLVEMENT IN THIZ CAZSE ENDED AT THIE FOINT.

FRIDR T LEAVING JACKSONVILLE: THESE INVESTIGATIRE ATTEMFTED
TO GATHER INFORMATION  ON LAHPV LEON  WALDD WHD WAE PREVIQUSLY

REFERRED TO IN THIS DETECTIVE' SUFFPLEMENT REFORTS. THIS INRUIRY
WASE ATTEMFTED TO DETERMIME WHEN AND  WHERE WALDO MaY HAVE RESIDED
AZ HE WAS A& ENOWN AB20CIATE OF OTTIS TOOLE IN  JACKEONVILLE: AR

-\

WELL AS A HOLLYWOOD RESIDENT. THIS INGUIRY AT THE MADGEZ MANOR: A
ROCMING HOUSE  IN JACKSOMVILLE WHERE WALDO WAS BELIEVED TO HAVE
RESIDED AT ONE TIMEs MET WITH NMEGATIVE REEULTE FOR RECORDE OF HIS
RESIDING THERE AZ FAR BACK AT 17320.

ap 2-17-78 THIE DETECTIVE HAD SFOFEN WITH & SaLLY DIOERZAN OF
1408 N. Z7  AVE. HOLLYWIID WHDO DWNMED THE RESIDENCE WHERE  WALDD
FROVIDED DETECTIVES WITH A SWORN TAFEDR STATEMENT IN 1wEE
REGARDING HIE ASSOCIATION WITH QITTIS TOOLE. ME. DOERSAN RECALLED
THIZ IMDIVIDUAL WHEN ASKED ANMD IMMEDIATELY STATED THAT HE WAS
DECEAZED. MI. DROERZAN STATED THAT IHE  HAS OWNED THE REZIDENCE IN
RUESTION FINCE 1274 AND AT ONE TIME RENTED & ROOM TO WALDD DURING
1723, M3. DOEREAN STATED THAT SHE DID NOT ENOW  THE WALSH FAMILY
AT THE TIME THEY LIVED AFFROXIMATELY 2 RBLOCKS FROM HER RESIDENCE:
AND DID NOT EMOW IF WALDO KNEW THEM OR NOT.

SHE BTATED THAT SHE FIRST MET WALDOD WHEM SHE OWNED THE
FOREST LOUNGE AT 4095 ZW 40 AVE., IN LAKE FOREST IN 1% OR 121,
MS. DUEREZSAN BSTATED THAT WALDD WaAS A CUSTOMER AND BELIEVED THAT HE
LIVED WHEREVER HE COULD GET A ROOM. IN 19832 BHE PROVIDED  WALDD &
ROOM FOR 2 OR 3 MOMTHES EVEM  THOQUGH SHE CONBIDERED HIM
EMOTIONALLY UNSTABLE. M3. DOERIANM  WADS NOT AWARE OF WHaOT  WaALDI'S
SEXUAL  PREFERENCE WAZ» BUT DID RECALL  THAT HE LIVED WITH AN
UNENOWN MALE BURBJECT AFTER HE LEFT HER RESIDENCE. MZ. DOERZAN
RECALLED THAT WALDD MAY HAVE DIED OF NATURAL CAUESEES BEVERAL YEARES
AGD,  AND REMEMBERED & COLLECTION FOR  HIZ BURIAL  LOCALLY. MS.

007283




DOEREZAN EELIEVED THAT WALDO'E MOTHER IE  ALBDI DECEAZED BUT DOEE
EELIEVE THAT HE HAD A BISTER.

THIZ DETECTIVE HAS MADE NUMEROUS  ATTEMFTS  TO  COMTACT A
DEEBORAH CASCIO WHD WAS MENTIONED IN A FREVIOUSLY SUBMITTED
SURPFPLEMENT REPORT: REGARDING SUSFICIONS THAT HER HUSRAND MAY EBEE A
BUBFECT IN THIB CABE. A DRIVER'S LICENSE GQUERY REVEALED THAT
CASCIO WAS LIVING IN THE BTATE OF WASHINGTON AT 168420 F.E. Z40
BT. IN THE CITY OF KEMT. THIS DETECTIVE MADE CONTACT WITH THE
Lacal Lak ENFORCEMENT  AGENCY (MING COUNTY SHERIFF'S OFFICE) VIA
TELETYFE RERQUESTING THAT CABCIO RBE CONTACTED AND REQUESTED
CONTACT WITH THIS DETECTIVE. WITHIUT A RESFIONSE AFTER TWO WEERS:
THIE DETECTIVE MADE CONTACT WITH A DETECTIVE IN EING COUNTY S.00.

HO REZFONDED T THE REZTIDENCE  AND NOTED  THAT THE FPREVIOUELY
MENTIONED RERQUEZST VIA TELETYFE WaAS LEFT ON A NOTE AT THE FRONT
DOOR. ATTEMRTS TG LOCATE CaSCIO WILL CONTIMUE ANMD WILL EBE COVERED
IN & FOLLLOW UF SUFFLEMENT REFORT.

THIS DETECTIVE RECEIVED THE REGISTERED CQWNER  INFORMATICN
REGARDIMNG THE LICENSE TAG MUMBER OF A GREEM WVAM  WHICH GRES
IRIZARRY REFORTEDLY COESERVED AT OR  NEAR THE CONCa DY ORO
RESTAURAGNT IN HOLLYWOOD SEVERAL DAYE AFTER THE ABEDUCTION. IT Was
REFORTED THAT IRIZARRY BRELIEVED THIZ TO BE THE SAME vaM  HE HAD
QEDERVED AT THE SEARE STORE ON  THE DATE OF THE ABRDUCTION. THIEZ
LICENEE TAG MNUMBER: FLORIDA DGF-%04y WAE DISCOVERED TO RE
REGISTERED TO & 1978 CHEVROLET vaN JWNED BY A RaACHEL. DOMELSOM OF
EEOQ N. QCEAN DR. HOLLYWOQOD. IT I8 NOT KNOIWN IF THIS VEHICLE Wa3
INVOLVED IMN  THE ABDUCTION OR  IF IT WAZ EVEN THE ZAME VAN THaT
IRIZARRY STATED THAT HE HAD SEEM AT THE HOLLYWOOD Mall., AT THE
TIME. THIE INFORMATION DOES REVEAL THAT IT WaAS NOT REGISTERED T
KEITH WARREN» FREVIOUSLY REFERRED TO 48 & FOSBEIBLE BUSFECT IN
THIE CABE WHD  WAD ENOWN TO HAVE  DRIVEN & GREEM VAN  DURING THAT
TIME. ATTEMRPTES WILL RE MADE TO CONTACT THIE REGISTERED OWNER T3

CLARIFY .

DINCE FERBRUARY OF 1294y THE STATE ATTORNEY 'S OFFICE HAS BEEN
REVIEWING THIZE CASE FILE AND ABEIZTED DURING THE CONTINUING
INVESTIGATION. THE DECISIONE OF WHAT INVEETIGATIONEZ  AND WHAT

ACTIONZ  TO BE  TARKEN WILL BE MADE IN  CONJUNCTION  WITH  THE
HOLLYWOIOD FPOLICE DEFARTMENT .
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